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DOMES SĒDES PROTOKOLS 

Bauskā  

 

2019.gada 25.jūlijā        Nr. 9 

 

 

SĒDE SASAUKTA 2019.gada 25.jūlijā plkst.14.00 

SĒDE ATKLĀTA 2019.gada 25.jūlijā plkst.14.00 

 

SĒDI  VADA Bauskas novada domes priekšsēdētājs Arnolds JĀTNIEKS 

 

SĒDĒ PIEDALĀS 17 Bauskas novada domes deputāti 

Karīna ANDREIKA 

Andris ARCIMOVIČS 

Raitis ĀBELNIEKS 

Voldemārs ČAČS 

Rudīte ČAKĀNE 

Jānis DŪMIŅŠ  

Arnolds JĀTNIEKS 

Kristīne KAZĀKA 

Uldis KOLUŽS 

Aivija KURSĪTE  

Mārīte ĶIKURE 

Juris LANDORFS  (no plkst.14.22) 

Agris MUSTERMANIS 

Aleksandrs NOVICKIS  

Inita NAGŅIBEDA 

Gatis SKURBA 

Valdis VEIPS 

 

SĒDĒ PIEDALĀS: 

Māra BAUVARE – Izglītības nodaļas vadītāja 

Raimonds BORKOVSKIS – datortīklu un datorsistēmu administrators 

Artūrs DULBE – sabiedrisko attiecību speciālists 

Jānis FELDMANIS – Saimnieciskās nodaļas vadītājs 

Biruta GRANTIŅA – Bauskas novada Bērnu un jaunatnes sporta skolas direktore 

Solvita HIRŠFELDE – juriste 

Diāna INDRIKSONE –vecākā iepirkumu speciāliste 

Andris JUŠKEVICS – Transporta nodaļas vadītājs 

Zigurds KALĒJS – Mežotnes pagasta pārvaldes vadītājs 

Jānis KALINKA – pašvaldības izpilddirektors 

Sandra KAZĀKA – iedzīvotāju reģistrēšanas un dzīvokļu lietu speciāliste 

Anita KUĶALKA – pretendente bāriņtiesas locekļa amatam 

Guntis LIEPA – Apbalvojumu piešķiršanas padomes priekšsēdētājs 

Sarmīte OĻEHNOVIČA – Ekonomikas un finanšu nodaļas vadītāja vietniece 

Broņislavs OSTROVSKIS – Bauskas novada pašvaldības policijas priekšnieks 
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Inga PINNE – sabiedrisko attiecību speciāliste 

Dace PUTNA – Bauskas novada Būvvaldes vadītāja 

Līga RIMŠEVICA – sporta centra “Mēmele” direktore 

Dina ROMANOVSKA – Bauskas novada Sociālā dienesta vadītāja 

Ineta RUHOCKA – pašvaldības izpilddirektora vietniece 

Sandra SMOLIJA – arhitekte 

Ilze TIJONE – Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja 

Līga VASIĻAUSKA – Gailīšu pagasta pārvaldes vadītāja p.i. 

Gunita VĪGUPA – Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja 

 

SĒDI PROTOKOLĒ Kancelejas pašvaldības sekretāre Mārīte DĀBOLA. 

 

SĒDES DARBA KĀRTĪBA: 

1. Par izmaiņām Finanšu komitejas sastāvā. 

2. Par izmaiņām Sociālo, izglītības, kultūras un sporta lietu komitejas sastāvā. 

3. Par Bauskas novada pašvaldības apbalvojuma “Goda raksts” piešķiršanu. 

4. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas novada Bāriņtiesa” bāriņtiesas locekļa 

ievēlēšanu. 

5. Par finansējuma piešķiršanu Klērai Kuļikauskai. 

6. Par finansējuma piešķiršanu Jānim Fārnestam. 

7. Par finansējuma piešķiršanu Guntaram Purviņam. 

8. Par finansējuma piešķiršanu Raivim Maķevicam. 

9. Par finansējuma piešķiršanu Jānim Štālam. 

10. Par Bauskas novada Sociālā dienesta dalību līdzfinansētā projekta “Sociālo pakalpojumu 

atbalsta sistēmas pilnveide” izmēģinājumprojektā. 

11. Par finansējuma piešķiršanu biedrības “Bauskas invalīdu biedrība” projekta realizācijai. 

12. Par Bauskas novada pašvaldības stipendijas izmaksas pārtraukšanu stipendiātam. 

13. Par pašvaldības nozīmes koplietošanas meliorācijas sistēmas statusa piešķiršanu grāvim 

Gailīšu pagasta Pāces ciemā. 

14. Par finansējuma piešķiršanu Mežotnes pagasta daudzfunkcionālā centra “Strēlnieki” 

telpas Nr.61 un Nr.62 kolonnas atjaunošanas un telpas Nr.19 un Nr.21 pārseguma 

atjaunošanas realizācijai. 

15. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2019.gada 25.aprīļa lēmumā “Par aizņēmumu 

ELFLA projekta “Bauskas novada pašvaldības grants ceļu pārbūve Ceraukstes pagastā” 

īstenošanai”. 

16. Par grozījumiem Bauskas novada attīstības programmas prioritārajos investīciju 

projektos. 

17. Par Bauskas novada pašvaldības policijas nolikuma grozījumu saskaņošanu. 

18. Par sadraudzības līguma noslēgšanu ar Pasvales rajona pašvaldību (Lietuvas Republika). 

19. Par sadraudzības līguma noslēgšanu ar Biržu rajona pašvaldību (Lietuvas Republika). 

20. Par deleģēšanas līgumu ar SIA “Īslīces ūdens”. 

21. Par grozījumu deleģēšanas līgumā ar SIA “VIDES SERVISS”. 

22. Par pašvaldības līdzdalību pašvaldības SIA “Zemgales mutes veselības centrs”. 

23. Par grozījumiem 2017.gada 3.maija ;īgumā Nr.BNA 2016/045 “Sporta halles izbūve 

profesionālās ievirzes izglītības iestādei “Bauskas novada Bērnu un jaunatnes sporta 

skola””. 

24. Par Bauskas novada domes 2019.gada 25.aprīļa saistošo noteikumu Nr.8 “Grozījumi 

Bauskas novada domes 2016.gada 31.marta saistošajos noteikumos Nr.8 “Saistošie 

noteikumi par valsts nozīmes pilsētbūvniecības pieminekļa “Bauskas pilsētas vēsturiskais 

centrs” teritorijā esošo ēku vēsturisko fasāžu un būvgaldniecības izstrādājumu 

atjaunošanu”” precizēšanu. 
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25. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Bērzu ielā [...], Bauskā ½ 

domājamās daļas atsavināšanu. 

26. Par dzīvojamās telpas [...], Vecsaules pagastā īres līguma atjaunošanu. 

27. Par dzīvojamās telpas Kalēju iela [...], Bauskā īres līguma pagarināšanu. 

28. Par dzīvojamās telpas Ceriņu iela [...], Bauskā īres līguma termiņa pagarināšanu. 

29. Par dzīvojamās telpas Rīgas iela [...], Bauskā īres līguma pagarināšanu. 

30. Par dzīvojamās telpas Rīgas iela [...], Bauskā īres līguma pagarināšanu. 

31. Par dzīvojamās telpas Rīgas iela [...], Bauskā īres līguma pagarināšanu. 

32. Par dzīvojamās telpas Rīgas iela [...], Bauskā īres līguma pagarināšanu. 

33. Par dzīvojamās telpas Rīgas iela [...], Bauskā izīrēšanu. 

34. Par līdzfinansējuma piešķiršanu projektam “Dzīvojamās ēkas Lauku ielā 6 un Liepu ielā 

7, Rītausmās, Īslīces pagastā teritorijas labiekārtošana”. 

35. Par līdzfinansējuma piešķiršanu projektam “Dzīvojamās ēkas Vītolu iela 10, Bauskā 

teritorijas labiekārtošana”. 

36. Par atlīdzības noteikšanu par sabiedrības vajadzībām atsavināmiem nekustamiem 

īpašumiem “Cepļa urbums” un “Cepļa 10 ceļš”, Mežotnes pagastā. 

37. Par rezerves zemes piekritību Bauskas novada pašvaldībai. 

38. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “[...]”, Īslīces pagastā atsavināšanu. 

39. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “[...]” ½ domājamās daļas Īslīces 

pagastā atsavināšanu. 

40. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “[...]”, Īslīces pagastā atsavināšanu. 

41. Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 4068 002 0717 Īslīces pagastā piekritību un 

nosaukuma piešķiršanu. 

42. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “[...]”, Ceraukstes pagastā 

atsavināšanu. 

43. Par domes priekšsēdētāja A.Jātnieka ikgadējo atvaļinājumu. 

44. Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora J.Kalinkas informācija. 

 

Domes priekšsēdētājs A.Jātnieks lūdz papildināt izsludināto darba kārtību ar 45.punktu 

(nolasa) un aicina balsot par šo priekšlikumu. 

Deputāti balso par sēdes darba kārtības papildināšanu. 

 

Bauskas novada dome, ar 15 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, I.Nagņibeda, 

A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” 1 (A.Mustermanis), nolemj: 

 

Papildināt izsludināto darba kārtību ar 45.punktu. 

 

PAPILDU DARBA KĀRTĪBA: 

45. Par pašvaldības investīciju projekta “Sporta halles izbūve profesionālās ievirzes izglītības 

iestādei “Bauskas novada Bērnu un jaunatnes sporta skola”” pārraudzību. 

 

 1.p. 

Par izmaiņām Finanšu komitejas sastāvā. 

 
(S.Hiršfelde) 

 

Ziņo: S.Hiršfelde. 

Lūdz pieņemt lēmumu par deputāta Agra Mustermaņa ievēlēšanu Finanšu komitejā. Ir 

saņemta deputāta A.Mustermaņa piekrišana. 

Jautājumu nav. 



4 

 

 

Bauskas novada dome, ar 16 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, A.Mustermanis, 

I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” nav, nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par izmaiņām Finanšu komitejas sastāvā” saskaņā ar iesniegto lēmuma 

projektu. 

 

2.p. 

Par izmaiņām Sociālo, izglītības, kultūras un sporta lietu komitejas sastāvā. 

 
(S.Hiršfelde, R.Čakāne, I.Nagņibeda, M.Ķikure, A.Novickis, V.Čačs, R.Ābelnieks) 

 

Ziņo: S.Hiršfelde. 

Lūdz deputātus ieteikt kandidātus ievēlēšanai Sociālo, izglītības, kultūras un sporta lietu 

komitejas sastāvā. 

V.Čačs iesaka Raita Ābelnieka kandidatūru. 

A.Novickis: komitejā esot jāstrādā deputātam, kurš  stājies R.Žabova vietā, tas ir, 

A.Mustermanim. 

A.Jātnieks paskaidro, ka runājis ar A.Mustermani, viņš aizņemtības dēļ piekrita darboties 

vienā komitejā. 

A.Novickis iesaka komitejas sastāvam Juri Landorfu, jo viņš strādājot tikai vienā 

komitejā. Tam piekrīt R.Čakāne. 

Tā kā J.Landorfs vēl nav ieradies uz domes sēdi, A.Novickis prasa lēmuma pieņemšanu 

atlikt, kamēr ieradīsies J.Landorfs. 

J.Dūmiņš informē, ka J.Landorfs jau strādā divās komitejās – Vides un attīstības komitejā 

un Finanšu komitejā. 

A.Jātnieks aicina balsot par Raita Ābelnieka ievēlēšanu Sociālo, izglītības, kultūras un 

sporta lietu komitejas sastāvā. 

 

Bauskas novada dome, ar 9 balsīm „par” (R.Ābelnieks, V.Čačs,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, 

K.Kazāka, U.Kolužs, M.Ķikure, I.Nagņibeda, V.Veips),  „pret” 5 (K.Andreika, A.Arcimovičs, 

A.Kursīte, A.Novickis, G.Skurba), „atturas” 2 (R.Čakāne, A.Mustermanis), nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par izmaiņām Sociālo, izglītības, kultūras un sporta lietu komitejas sastāvā” 

saskaņā ar iesniegto lēmuma projektu. 

 

3.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības apbalvojuma “Goda raksts” piešķiršanu. 

 
(G.Liepa) 

 

Ziņo: G.Liepa. 

Inita Gilberte strādā par kultūras darba organizatori Ceraukstes pagastā. Viņa jau 45 

gadus vada pagasta kultūras dzīvi, organizējusi simtiem pasākumu, rūpējas par daudzveidīgu 

kultūras dzīvi, pati piedalās amatiermākslas kolektīvā. Apbalvojumu piešķiršanas padome iesaka 

piešķirt I.Gilbertei pašvaldības apbalvojumu – Goda rakstu.  

 

Bauskas novada dome, ar 16 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, A.Mustermanis, 

I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” nav, nolemj: 
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Pieņemt lēmumu „Par Bauskas novada pašvaldības apbalvojuma “Goda raksts” piešķiršanu” 

saskaņā ar iesniegto lēmuma projektu. 

 

4.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas novada Bāriņtiesa” 

bāriņtiesas locekļa ievēlēšanu. 

 
(A.Jātnieks, A.Kursīte, A.Novickis, K.Andreika, V.Veips, A.Kuķalka) 

 

Ziņo: A.Jātnieks. 

Komisija izvērtēja pretendentus Bauskas novada Bāriņtiesas locekļa amatam. Ievērojot 

izvērtēšanas rezultātus, sagatavots lēmuma projekts par Anitas Kuķalkas ievēlēšanu minētajā 

amatā uz pieciem gadiem. 

A.Novickis aizrāda, ka izvērtēšanas komisija jau trešo reizi pieļaujot procesuālu 

pārkāpumu. Pēdējā brīdī tika nomainīts komisijas loceklis, tas ir, uzzinot, ka K.Kazāka 

neieradīsies, viņas vietā ielikta Bauskas novada Sociālā dienesta vadītāja. Komisija bija darboties 

spējīga arī bez šā viena locekļa. Balsošana bijusi organizēta bez jebkādiem kritērijiem. Amata 

vieta bija tikai viena, bet vairāki komisijas locekļi balsoja par vairākiem pretendentiem. 

Balsošanas procedūra bijusi aplama. Komisijas izvērtējums bijis nekorekts, tāpēc būs tiesvedība 

šajā jautājumā. 

A.Kursīte piebilst, ka viņa kā deputāte par šo faktu informēšot nozares uzraugošās 

institūcijas – Labklājības ministriju, Tiesībsargu, bērnu tiesību aizsardzības iestādes. 

Uz V.Veipa jautājumu par iepriekšējo darba pieredzi A.Kuķalka atbild, ka strādājusi 

Bauskas novada administrācijā par klientu apkalpošanas speciālisti, kā arī Valsts probācijas 

dienestā. 

A.Jātnieks lūdz deputātus balsot par lēmuma projektu. 

 

Bauskas novada dome, ar 12 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, M.Ķikure, I.Nagņibeda, V.Veips),  

„pret” nav, „atturas” 4 (A.Kursīte, A.Novickis, A.Mustermanis, G.Skurba), nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas novada Bāriņtiesa” 

bāriņtiesas locekļa ievēlēšanu” saskaņā ar iesniegto lēmuma projektu. 

 

Plkst.14.18 no sēžu zāles iziet A.Novickis. 

 

5.p. 

Par finansējuma piešķiršanu Klērai Kuļikauskai. 

 
(M.Bauvare) 

 

Ziņo: M.Bauvare. 

Pašvaldībā saņemts Bauskas Mūzikas un mākslas skolas iesniegums  un biedrības 

“Latvijas jauniešu pūtēju orķestris” iesniegums, kuros lūgts finansiāli atbalstīt audzēknes Klēras 

Kuļikauskas dalību starptautiskajā pūtēju mūzikas festivālā Čehijā. Iesniegumi izskatīti un 

atbalstīti komiteju sēdēs. Lūdz pieņemt lēmumu. 

 

Bauskas novada dome, ar 15 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, A.Mustermanis, 

I.Nagņibeda, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” nav, nolemj: 
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Pieņemt lēmumu „Par finansējuma piešķiršanu Klērai Kuļikauskai” saskaņā ar iesniegto lēmuma 

projektu. 

 

6.p. 

Par finansējuma piešķiršanu Jānim Fārnestam. 

 
(L.Rimševica) 

 

Ziņo: L.Rimševica. 

Pašvaldībā saņemts Jāņa Fārnesta iesniegums, kurā lūgts finansiāls atbalsts dalībai 

pasaules čempionātā dambretē Bulgārijā. Iesniegums izskatīts Sporta lietu sabiedriskās padomes 

sēdē, Sociālo, izglītības, kultūras un sporta lietu komitejas, kā arī Finanšu komitejas sēdē. Lūdz 

piešķirt finansējumu 180 EUR apmērā. 

 

Plkst.14.20 sēžu zālē atgriežas A.Novickis. 

 

Bauskas novada dome, ar 16 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, A.Mustermanis, 

I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” nav, nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par finansējuma piešķiršanu Jānim Fārnestam” saskaņā ar iesniegto lēmuma 

projektu. 

 

7.p. 

Par finansējuma piešķiršanu Guntaram Purviņam. 
 

(L.Rimševica) 

 

Ziņo: L.Rimševica. 

Pašvaldībā saņemts Guntara Purviņa iesniegums, kurā lūgts finansiāls atbalsts dalībai 

pasaules čempionātā dambretē Bulgārijā. Iesniegums izskatīts Sporta lietu sabiedriskās padomes 

sēdē, Sociālo, izglītības, kultūras un sporta lietu komitejas, kā arī Finanšu komitejas sēdē. Lūdz 

piešķirt finansējumu 180 EUR apmērā. 

  

Bauskas novada dome, ar 16 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, A.Mustermanis, 

I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” nav, nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par finansējuma piešķiršanu Guntaram Purviņam” saskaņā ar iesniegto 

lēmuma projektu. 

 

8.p. 

Par finansējuma piešķiršanu Raivim Maķevicam. 

                                                                              
(L.Rimševica) 

 

Ziņo: L.Rimševica. 

Pašvaldībā saņemts Latvijas Vieglatlētikas savienības iesniegums, kurā lūgts finansiāli  

atbalstīt treneri Raivi Maķevicu dalībai Eiropas čempionātā Zviedrijā. Iesniegums izskatīts 
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Sporta lietu sabiedriskās padomes sēdē, Sociālo, izglītības, kultūras un sporta lietu komitejas, kā 

arī Finanšu komitejas sēdē. Lūdz piešķirt finansējumu 730 EUR apmērā. 

  

Bauskas novada dome, ar 16 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, A.Mustermanis, 

I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” nav, nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par finansējuma piešķiršanu Raivim Maķevicam” saskaņā ar iesniegto 

lēmuma projektu. 

 

9.p. 

Par finansējuma piešķiršanu Jānim Štālam. 
 

(L.Rimševica) 

 

Ziņo: L.Rimševica. 

Pašvaldībā saņemts Jāņa Štāla iesniegums, kurā lūgts finansiāli  atbalstīt dalību pasaules 

čempionātā dambretē Bulgārijā. Iesniegums izskatīts Sporta lietu sabiedriskās padomes sēdē, 

Sociālo, izglītības, kultūras un sporta lietu komitejas, kā arī Finanšu komitejas sēdē. Lūdz 

piešķirt finansējumu 231 EUR apmērā. 

  

Bauskas novada dome, ar 16 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, A.Mustermanis, 

I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” nav, nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par finansējuma piešķiršanu Jānim Štālam” saskaņā ar iesniegto lēmuma 

projektu. 

 
Plkst.14.22 ierodas deputāts J.Landorfs. 

  

10.p. 

Par Bauskas novada Sociālā dienesta dalību līdzfinansētā projekta “Sociālo 

pakalpojumu atbalsta sistēmas pilnveide” izmēģinājumprojektā. 

 
(D.Romanovska, K.Andreika, R.Čakāne) 

 

Ziņo: D.Romanovska. 

Labklājības ministrija īsteno ESF līdzfinansētu projektu “Sociālo pakalpojumu atbalsta 

sistēmas pilnveide”, lai nodrošinātu sabiedrībā balstītu sociālo pakalpojumu pilngadīgām 

personām ar garīga rakstura traucējumiem. Projekts ilgs 1,5 gadu. Sēdē piedalās Labklājības 

ministrijas pārstāves. 

Uz K.Andreikas jautājumu, vai personas jau apzinātas, D.Romanovska paskaidro, ka no 

1.augusta sāksies projekta darbinieka mācības. Informācija par projekta norisi ievietota 

sociālajos tīklos.  

Labklājības ministrijas pārstāve paskaidro, ka divu nedēļu laikā varēs pieteikties dalībai 

projektā, pēc pieteikšanās tiks atlasīti cilvēki.  

 

Bauskas novada dome, ar 17 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, J.Landorfs, 

A.Mustermanis, I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” nav, 

nolemj: 
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Pieņemt lēmumu „Par Bauskas novada Sociālā dienesta dalību līdzfinansētā projekta “Sociālo 

pakalpojumu atbalsta sistēmas pilnveide” izmēģinājumprojektā” saskaņā ar iesniegto lēmuma 

projektu. 

 

11.p. 

Par finansējuma piešķiršanu biedrības “Bauskas invalīdu biedrība” projekta 

realizācijai. 

 
(D.Romanovska) 

 

Ziņo: D.Romanovska. 

Saņemts Bauskas Invalīdu biedrības projekta pieteikums, kura mērķis – biedrības biedru 

iekļaušana sabiedrībā. Lūdz atbalstīt  projektu un piešķirt finansējumu 690 EUR apmērā. 

Lēmuma projekts atbalstīts Sociālo, izglītības, kultūras un sporta lietu komitejas, kā arī Finanšu 

komitejas sēdē. 

 

Bauskas novada dome, ar 17 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, J.Landorfs, 

A.Mustermanis, I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” nav, 

nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par finansējuma piešķiršanu biedrības “Bauskas invalīdu biedrība” projekta 

realizācijai” saskaņā ar iesniegto lēmuma projektu. 

 

12.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības stipendijas izmaksas pārtraukšanu 

stipendiātam. 

 
(S.Hiršfelde, A.Novickis) 

 

Ziņo: S.Hiršfelde. 

Pašvaldībā saņemts stipendiātes A.B. iesniegums, kurā lūgts pārtraukt izmaksāt 

stipendiju sakarā ar grūtniecības un dzemdību atvaļinājumu un bērna kopšanas atvaļinājumu. 

Sagatavots lēmuma projekts par stipendijas izmaksas pārtraukšanu. 

 

Bauskas novada dome, ar 17 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, J.Landorfs, 

A.Mustermanis, I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” nav, 

nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par Bauskas novada pašvaldības stipendijas izmaksas pārtraukšanu 

stipendiātam” saskaņā ar iesniegto lēmuma projektu. 

 

 

 

13.p. 

Par pašvaldības nozīmes koplietošanas meliorācijas sistēmas statusa 

piešķiršanu grāvim Gailīšu pagasta Pāces ciemā. 
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(L.Vasiļauska) 

 

Ziņo: L.Vasiļauska. 

Gailīšu pagasta Pāces ciemā ir koplietošanas grāvis, kas robežojas ar vairāku īpašnieku 

zemes īpašumiem, arī pašvaldības. Grāvis apkalpo lielas zemes, meža platības, lietus 

kanalizāciju. Īpašnieki ir piekrituši, ka grāvim tiek piešķirts pašvaldības nozīmes koplietošanas 

meliorācijas sistēmas statuss, kas dotu iespēju piedalīties Lauku atbalsta dienesta izsludināto 

projektu konkursos. Lūdz pieņemt lēmumu par pašvaldības nozīmes koplietošanas meliorācijas 

sistēmas statusa piešķiršanu grāvim. 

Jautājumu nav. 

 

Bauskas novada dome, ar 17 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, J.Landorfs, 

A.Mustermanis, I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” nav, 

nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par pašvaldības nozīmes koplietošanas meliorācijas sistēmas statusa 

piešķiršanu grāvim Gailīšu pagasta Pāces ciemā” saskaņā ar iesniegto lēmuma projektu. 

 

14.p. 

Par finansējuma piešķiršanu Mežotnes pagasta daudzfunkcionālā centra 

“Strēlnieki” telpas Nr.61 un Nr.62 kolonnas atjaunošanas un telpas Nr.19 un 

Nr.21 pārseguma atjaunošanas realizācijai. 

 
(Z.Kalējs) 

 

Ziņo: Z.Kalējs. 

Būvniecības valsts kontroles birojs apsekojis ēku Parka ielā 1, Strēlniekos un aktā 

norādījis, ka ēkas pagraba telpas ir avārijas stāvoklī, bīstami arī piestiprinātie skatuves 

mehānismi. Ir veiktas iepirkuma procedūras būvuzraudzībai un būvdarbu veikšanai. Lūdz 

piešķirt finansējumu 12 540 EUR šo darbu veikšanai. Lēmuma projekts atbalstīts Vides un 

attīstības, kā arī Finanšu komitejas sēdē.  

 

Bauskas novada dome, ar 16 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, J.Landorfs,  

I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” 1 (A.Mustermanis), nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par finansējuma piešķiršanu Mežotnes pagasta daudzfunkcionālā centra 

“Strēlnieki” telpas Nr.61 un Nr.62 kolonnas atjaunošanas un telpas Nr.19 un Nr.21 pārseguma 

atjaunošanas realizācijai” saskaņā ar iesniegto lēmuma projektu. 

 

15.p. 

Par grozījumiem 2019.gada 25.aprīļa lēmumā “Par aizņēmumu ELFLA 

projekta “Bauskas novada pašvaldības grants ceļu pārbūve Ceraukstes 

pagastā” īstenošanai”. 
(I.Tijone) 

 

Ziņo: I.Tijione. 
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Sakarā ar projekta realizācijas termiņa grozījumiem nepieciešami grozījumi 2019.gada 

25.aprīļa lēmumā, izsakot tā pirmo punktu jaunā redakcijā. Lūdz lemt par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

Jautājumu nav. 

 

Bauskas novada dome, ar 16 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, J.Landorfs,  

I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” 1 (A.Mustermanis), nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par grozījumiem 2019.gada 25.aprīļa lēmumā “Par aizņēmumu ELFLA 

projekta “Bauskas novada pašvaldības grants ceļu pārbūve Ceraukstes pagastā” īstenošanai”” 

saskaņā ar iesniegto lēmuma projektu. 

 

16.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada attīstības programmas prioritārajos 

investīciju projektos. 

 
(I.Tijone, A.Novickis) 

 

Ziņo: I.Tijone. 

Lūdz apstiprināt grozījumus attīstības programmas investīciju plānā saskaņā ar 

sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Bauskas novada dome, ar 15 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, J.Landorfs,  

I.Nagņibeda, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” 2 (A.Mustermanis, A.Novickis), nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par grozījumiem Bauskas novada attīstības programmas prioritārajos 

investīciju projektos” saskaņā ar iesniegto lēmuma projektu. 

 

17.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības policijas nolikuma grozījuma saskaņošanu. 

 
(B.Ostrovskis) 

 

Ziņo: B.Ostrovskis. 

Lūdz pieņemt lēmumu par grozījumu Bauskas novada pašvaldības policijas nolikumā, 

izsakot tā 17.punktu jaunā redakcijā. 

Iebildumu nav. 

 

Bauskas novada dome, ar 16 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, J.Landorfs,  

I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” 1 (A.Mustermanis), nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par Bauskas novada pašvaldības policijas nolikuma grozījuma saskaņošanu” 

saskaņā ar iesniegto lēmuma projektu. 

 

 

18.p. 
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Par sadraudzības līguma noslēgšanu ar Pasvales rajona pašvaldību (Lietuvas 

Republika). 

 
(I.Pinne) 

 

Ziņo: I.Pinne. 

Vairāku gadu garumā Bauskas novada pašvaldībai ir sadarbība ar Pasvales rajona 

pašvaldību kultūras un tūrisma jomā, Pasvale bijusi partneris vairākos pārrobežu sadarbības 

projektos. Lūdz pieņemt lēmumu par sadraudzības līguma noslēgšanu. Jautājums izskatīts un 

atbalstīts komiteju sēdēs. 

 

Bauskas novada dome, ar 17 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, J.Landorfs, 

A.Mustermanis, I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” nav, 

nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par sadraudzības līguma noslēgšanu ar Pasvales rajona pašvaldību (Lietuvas 

Republika)” saskaņā ar iesniegto lēmuma projektu. 

 

19.p. 

Par sadraudzības līguma noslēgšanu ar Biržu rajona pašvaldību (Lietuvas 

Republika). 

 
(I.Pinne, K.Andreika) 

 

Ziņo: I.Pinne. 

Bauskas novada pašvaldībai ar Biržu rajona pašvaldību vairāku gadu garumā 

izveidojusies sadarbība kultūras un tūrisma jomā. Lūdz pieņemt lēmumu par sadraudzības 

līguma noslēgšanu ar Biržu rajona pašvaldību. Arī šis lēmuma projekts atbalstīts komiteju sēdēs. 

 
Bauskas novada dome, ar 17 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, J.Landorfs, 

A.Mustermanis, I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” nav, 

nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par sadraudzības līguma noslēgšanu ar Biržu rajona pašvaldību (Lietuvas 

Republika)” saskaņā ar iesniegto lēmuma projektu. 

 

20.p. 

Par deleģēšanas līgumu ar SIA “Īslīces ūdens”. 

 
(J.Feldmanis, I.Nagņibeda) 

 

Ziņo: J.Feldmanis. 

Pašvaldībā saņemts SIA “Īslīces ūdens” iesniegums, kurā informēts, ka kapitālsabiedrība 

iegādājusies jaunu minitraktoru un ieņēmumu palielināšanai, vēlētos veikt zāles pļaušanu Īslīces 

pagasta Rītausmu ciemā, ko līdz šim veica SIA “VIDES SERVISS”.  SIA “VIDES SERVISS” 

piekritusi izmaiņām deleģēšanas līgumā. Lēmuma projekts atbalstīts Vides un attīstības 

komitejas un Finanšu komitejas sēdē. 
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Bauskas novada dome, ar 17 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, J.Landorfs, 

A.Mustermanis, I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” nav, 

nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par deleģēšanas līgumu ar SIA “Īslīces ūdens”” saskaņā ar iesniegto lēmuma 

projektu. 

 

21.p. 

Par grozījumu deleģēšanas līgumā ar SIA “VIDES SERVISS”. 

 
(J.Feldmanis) 

 

Ziņo: J.Feldmanis. 

Saņemta SIA “VIDES SERVISS” vēstule par to, ka kapitālsabiedrība piekrīt nodot 

Rītausmu ciema teritoriju zāles pļaušanai SIA “Īslīces ūdens”. Ievērojot to, sagatavota 

vienošanās par grozījumu deleģēšanas līgumā.  

Jautājumu nav. 

 

Bauskas novada dome, ar 17 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, J.Landorfs, 

A.Mustermanis, I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” nav, 

nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par grozījumu deleģēšanas līgumā ar SIA “VIDES SERVISS”” saskaņā ar 

iesniegto lēmuma projektu. 

 

22.p. 

Par pašvaldības līdzdalību pašvaldības SIA “Zemgales mutes veselības 

centrs”. 

 
(I.Ruhocka, J.Landorfs) 

 

Ziņo: I.Ruhocka. 

Pašvaldība saņēma Konkurences padomi vēstuli, kurā pašvaldība aicināta izvērtēt tās 

līdzdalību kapitālsabiedrībā. Ievērojot to, pašvaldība organizēja sanāksmi par pašvaldības 

līdzdalību SIA “Zemgales mutes veselības centrs” un zobārstniecības pakalpojumu 

nodrošināšanu bērniem vecumā līdz 18 gadiem. Sanāksmes mērķis bija diskusija par pašvaldības 

līdzfinansējumu zobārstniecības pakalpojumiem bērniem. Tika izveidota darba grupa 

pašvaldības līdzdalības SIA “Zemgales mutes veselības centrs” pārvērtēšanai. Darba grupas 

izvērtēšanas pārskatu nosūtīja Konkurences padomei. Konkurences padome atzina, ka 

izvērtējums atbilst Valsts pārvaldes iekārtas  likumam. Sagatavots lēmuma projekts par 

līdzdalības pārvērtējuma apstiprināšanu un SIA “Zemgales mutes veselības centrs” stratēģisko 

mērķu noteikšanu.  

 

Bauskas novada dome, ar 16 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, J.Landorfs,  

I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” 1 (A.Mustermanis), nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par pašvaldības līdzdalību pašvaldības SIA “Zemgales mutes veselības 

centrs”” saskaņā ar iesniegto lēmuma projektu. 
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23.p. 

Par grozījumiem 2017.gada 3.maija līgumā Nr. BNA 2016/045 “Sporta halles 

izbūve profesionālās ievirzes izglītības iestādei “Bauskas novada Bērnu un 

jaunatnes sporta skola””. 

 
(I.Ruhocka,  G.Skurba, U.Kolužs, B.Grantiņa, J.Landorfs, K.Andreika, V.Čačs, V.Veips, 

M.Ķikure, A.Novickis, I.Nagņibeda, R.Ābelnieks, A.Jātnieks) 

 

Ziņo: I.Ruhocka . 

Jautājums par grozījumiem līgumā par sporta halles izbūvi tiek skatīts sēdēs jau divus  

mēnešus. Esošajā redakcijā lēmuma projekts tika akceptēts Finanšu komitejas sēdē. Bauskas 

novada dome ar projektētāju 2019.gada 8.maijā noslēdza vienošanos, ar kuru projektētājs 

atteicās  no būvprojekta autoruzraudzības, nododot autortiesības uz būvprojektu pasūtītājam. 

Administrācija veikusi situācijas analīzi. Šobrīd svarīgi turpināt un pabeigt uzsāktos būvdarbus, 

darbu pie būvprojekta atsevišķu daļu izmaiņu izstrādes un pabeigšanas, ekspertīzes veikšanas un 

autoruzraudzības nodrošināšanas. Lai turpinātu būvdarbus un apgūtu Valsts kases izsniegto 

aizdevumu, jāveic līguma grozījumi, iekļaujot būvprojektēšanas un autoruzraudzības izmaksas 

esošās līguma summas ietvaros un pagarinot līguma termiņu.  Ko neapgūs no aizdevuma, tas 

jāmeklē savā budžetā. Šis ir labākais veids kā turpināt būvdarbus un virzīties uz priekšu. Šobrīd 

būvdarbi pabeigti un atmaksāti 54 %. Aizdevuma atlikums līdz decembrim ir 1,5 miljoni EUR. 

Lūdz lemt par lēmuma projektu (nolasa lēmuma projekta punktus). 

G.Skurba: projekts ir jāturpina, bet ne par katru cenu. Lai pārraudzītu projektu, vajag 

spēcīgu būvinženieru komandu. Projekts novests līdz bankrotam. Vaina ir arī projekta vadībā. 

Uzskata, ka sēdē jāpiedalās visām iesaistītajām pusēm – būvniekam, ekspertam, uzraugam. 

Uzaicinājis vienu inženieri, ja viņš piekritīs būt klāt objektā, no tā būs atkarīgs arī viņa paša 

lēmums par projekta pārraudzību, tāpēc iesaka jautājumu šobrīd tālāk nevirzīt. Uzskata ka sēdē 

jāpiedalās arī novada lielākajiem uzņēmējiem, jo tiekot lemts par pašvaldības budžeta līdzekļu 

izlietošanu.  

I.Ruhocka: visas iesaistītās puses domē bijušas vairākkārt un skaidrojušas situāciju. Šo 

domes lēmumu gaida projektētājs, lai varētu sākt darbu. 

Uz G.Skurbas jautājumu, vai veikts energopārskats, I.Ruhocka atbild noliedzoši, līguma 

grozījumi nav veikti un nav dots tāds uzdevums. 

U.Kolužs: laiks ir nokavēts un kļūdu daudz pielaists, bet jāskatās nākotnē.  Katra diena 

procesu tikai padārdzina, vilcināties nedrīkst. Šodien jāpieņem lēmums par labāko risinājumu, lai 

darbus padarītu par mazāku naudu. Jāstrādā efektīvi, tāpēc aicina atbalstīt lēmuma projektu. 

B.Grantiņa lūdz deputātus pieņemt lēmumu, lai nezaudētu kredītu un būvnieks maksimāli 

varētu turpināt strādāt. Jācenšas apgūt visa kredīta nauda, to lietderīgi ieguldot būvē.  Bērniem 

un jauniešiem šī būve ļoti vajadzīga. 

J.Landorfs: jebkurš deputāts būvi vēlas pabeigt, bet ir daudz neskaidru jautājumu. 

Iebildumi, ka projektēšanu atdod celtniekam. Būvnieks paprasījis 50 % lielāku finansējumu. Ja 

gribam būvi pabeigt, tas iespaidos nākamā gada budžetu, pakalpojumu kvalitāti, iedzīvotāju 

dzīves kvalitāti. Nav jācieš tik lielai sabiedrības daļai dažu cilvēku neizdarības dēļ, tāpēc 

neatbalsta šo lēmuma projektu. 

G.Skurba: kādam jāuzņemas atbildība par projekta neveiksmīgu vadīšanu. Opozīcijas 

deputāti negrib šo projektu nogremdēt. 

K.Andreika skaidro, ka viņai ir savs viedoklis, ko neviens nevar ietekmēt. Uzskata, ka 

projektēšana nav jāatdod būvniekam. Kā lielākais vaininieks tiekot minēts SIA “Austrumi”, bet 

apšauba, vai kāds ar viņiem ir runājis. Līdz deputātiem nenonākot patiesā informācija. SIA 

“Austrumi” neesot samaksāts par izmaiņu veikšanu, par papildu darbiem, atlīdzība par transportu 

uz Bausku. Dome neesot pildījusi saistības. Ir daudz neskaidrību. 
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Uz to V.Čačs paskaidro: četru gadu garumā ar SIA “Austrumi” runāts, bet no viņu puses 

bijuši tikai solījumi. 

Tam piekrīt A.Jātnieks: SIA “Austrumi” tikai solīja, bet reālais darbs nesekoja. 

I.Ruhocka: ar projektētāju izbeidza līgumu, jo SIA ”Austrumi” ignorēja, neieradās uz 

būvsapulcēm, nepārtraukti mainījās speciālisti.  

V.Veips: eksperta ziņojumā būvnieks liek saprast, ka problēmas ar projektētāju, esam 

kavējušies. Jautājums - kāpēc netika reaģēts uz 1,5 gadu kavēšanos, cik būvprojekts izmaksāja? 

I.Ruhocka: 52 000 EUR plus 17 tūkstoši autoruzraudzībai. 

V.Veips: tagad lēmuma projektā ir vēl klāt 100 tūkstoši. Lēmuma projektā ir punkts, ka 

pašvaldība garantē finanšu līdzekļus  2020.gada budžetā, bet nav zināms, cik garantē. 

M.Ķikure: divus mēnešus tiek runāts par vienu un to pašu jautājumu, uzdoti tie paši 

jautājumi. Balsos par lēmuma projektu, jo apsvērusi visus plusus un mīnusus, ko iegūs, ko 

zaudēs. Projekts nebija labs. Ja neapgūsim tos 1,5 miljonus, tad jādomā, kur dabūsim naudu 

nākotnē. Būvprojekts jāvirza uz priekšu, arī iedzīvotāji uzskata, ka projekts jāpabeidz. 

I.Nagņibeda: laiks dzen uz priekšu, aizdevums jāizlieto, halle jāpabeidz. Jauniešiem halle 

ir vajadzīga. Nav pamata apšaubīt eksperta atzinumu, tāpēc aicina atbalstīt lēmuma projektu. 

R.Ābelnieks: jautājums ir finansiāli smags, bet prasa steidzamu risinājumu. Aicina 

atbalstīt lēmuma projektu. 

A.Novickis: pašvaldības līdzekļu izkrāpšanas afēra izgājusi finiša taisnē. Lēmuma 

projektā līdzekļu izsaimniekošana aprakstīta soli pa solim. Tā ir afēra, lai projektu atdotu 

būvniekam. Lēmuma projektā sarakstīti meli, arī vēstulē Finanšu ministrijai.  Par lēmuma 

projektu balsos tie deputāti, ar kuriem var manipulēt vai materiāli ieinteresētie. Varot piedāvāt 

savu risinājumu turpināt būvniecību, iesaistot citu projektētāju. 

A.Jātnieks aizrāda A.Novickim par izteiktajiem apvainojumiem deputātiem.  

Uz to A.Novickis atbild, ka atbildēšot tiesā par saviem vārdiem. Ar šo lēmumu tiekot 

atbalstīta naudas izkrāpšana. 

A.Jātnieks atkārtoti aizrāda A.Novickim, bet deputāts šos aizrādījumus ignorē. 

Domes priekšsēdētājs V.Čačs aizrāda A.Novickim, ka jāievēro sēdes vadītāja 

aizrādījumi. 

Kad deputāts A.Novickis turpina aizvainojošos izteicienus, A.Jātnieks pārtrauc domes 

sēdi. 

 

Domes priekšsēdētājs plkst.15.30 izsludina sēdes pārtraukumu 10 minūtes. 

Sēde turpinās plkst.15.40. 

 

Pēc pārtraukuma J.Feldmanis informē par sadarbību ar projektētāju. 

A.Novickis pārmet, ka neviens neieklausās, lai lietderīgu risinājumu atrastu, bet steigā 

bīda lēmumu. Ir jāpiesaista eksperts, kurš var aizstāvēt pašvaldības intereses. Tagad notiekot 

būvnieka lobēšana. Eksperts J.Uzulēns dažādos veidos cenšas ietekmēt deputātu balsojumu. 

Pašvaldība iet būvnieka pavadā. Nobalsojot par šo lēmumu, tiks apdraudēts pašvaldības budžets. 

Arī B.Grantiņa lobē būvnieka intereses.  B.Grantiņas atrašanās šai projektā nav pieļaujama. Arī 

izpilddirektori nespējot veikt savu darbu. 

A.Jātnieks aizrāda par apvainojumiem cilvēkiem, kas veikuši savus pienākumus.  

A.Kursīte neatbalsta lēmuma projektu, jo neesot pareizi uzlikt tādu slogu pašvaldības 

nākamā gada budžetam. 

A.Arcimovičs: nav saprotams, kāpēc tāds finansējuma apmērs, jāmeklē citi alternatīvi 

risinājumi, cits projektētājs. 

Pēc debatēm priekšsēdētājs aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Bauskas novada dome, ar 10 balsīm „par” (R.Ābelnieks, V.Čačs, R.Čakāne,  J.Dūmiņš, 

A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, M.Ķikure, I.Nagņibeda, V.Veips),  „pret” 5 (K.Andreika, 

A.Arcimovičs, A.Kursīte, J.Landorfs, A.Novickis),  „atturas” 2 (A.Mustermanis, G.Skurba), 

nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par grozījumiem 2017.gada 3.maija līgumā Nr. BNA 2016/045 Sporta halles 

izbūve profesionālās ievirzes izglītības iestādei “Bauskas novada Bērnu un jaunatnes sporta 

skola”” saskaņā ar iesniegto lēmuma projektu. 

 

24.p. 

Par Bauskas novada domes 2019.gada 25.aprīļa saistošo noteikumu Nr.8 

“Grozījumi Bauskas novada domes 2016.gada 31.marta saistošajos 

noteikumos Nr.8 “Saistošie noteikumi par valsts nozīmes pilsētbūvniecības 

pieminekļa “Bauskas pilsētas vēsturiskais centrs” teritorijā esošo ēku 

vēsturisko fasāžu un būvgaldniecības izstrādājumu atjaunošanu”” 

precizēšanu. 

 
(D.Putna) 

 

Ziņo: D.Putna. 

2019.gada 25.aprīlī dome apstiprināja saistošos noteikumus Nr.8 un nosūtīja tos 

saskaņošanai Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijai. Ministrija noteikumus 

nesaskaņoja, norādot uz neprecizitātēm. Sagatavotais lēmuma projekts paredz noraidīt ministrijas 

atzinumā izteikto lūgumu atcelt 2019.gada 25.aprīļa saistošos noteikumus Nr.8 un precizēt tos. 

Saistošo noteikumu mērķis ir nodrošināt Bauskas vecpilsētas vēsturiskā centra ēku un palīgēku 

autentiskuma saglabāšanu, paredzot piešķirt pašvaldības līdzfinansējumu ēku fasāžu 

atjaunošanai. Lūdz lemt par sagatavoto lēmuma projektu. 

Jautājumu ziņotājai nav. 

 

Bauskas novada dome, ar 16 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, J.Landorfs,  

I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” 1 (A.Mustermanis), nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par Bauskas novada domes 2019.gada 25.aprīļa saistošo noteikumu Nr.8 

“Grozījumi Bauskas novada domes 2016.gada 31.marta saistošajos noteikumos Nr.8 “Saistošie 

noteikumi par valsts nozīmes pilsētbūvniecības pieminekļa “Bauskas pilsētas vēsturiskais centrs” 

teritorijā esošo ēku vēsturisko fasāžu un būvgaldniecības izstrādājumu atjaunošanu”” 

precizēšanu” saskaņā ar iesniegto lēmuma projektu. 

 

25.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Bērzu ielā [...], Bauskā 

½ domājamās daļas atsavināšanu. 

 
(S.Kazāka) 

 

Ziņo: S.Kazāka. 

J.V. lūdzis atļaut iegūt īpašumā zemes vienības ½ domājamo daļu Bērzu ielā [...], 

Bauskā. Uz zemes vienības atrodas J.V. piederošā dzīvojamā ēka. ½ domājamā daļa no zemes 

vienības pieder pašvaldībai un ½ domājamā daļa J.V.. Lūdz nodot atsavināšanai minēto 

nekustamo īpašumu, pārdodot par brīvu cenu. 
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Bauskas novada dome, ar 17 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, J.Landorfs, 

A.Mustermanis,  I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” nav, 

nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Bērzu ielā [...], Bauskā 

½ domājamās daļas atsavināšanu” saskaņā ar iesniegto lēmuma projektu. 

 

26.p. 

Par dzīvojamās telpas [...], Vecsaules pagastā īres līguma atjaunošanu. 

 
(S.Kazāka) 

 

Ziņo: S.Kazāka. 

D.P. lūgusi pagarināt dzīvojamās telpas īres līgumu. Īres līguma termiņš beigsies 

2019.gada 30.jūnijā. Īrniecei nav parāda par dzīvojamās telpas lietošanu. Lūdz atjaunot 

dzīvojamās telpas īres līgumu līdz 2022.gada 30.jūnijam.  

 

Bauskas novada dome, ar 17 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, J.Landorfs, 

A.Mustermanis,  I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” nav, 

nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par dzīvojamās telpas [...], Vecsaules pagastā īres līguma atjaunošanu” 

saskaņā ar iesniegto lēmuma projektu. 

 

27.p. 

Par dzīvojamās telpas Kalēju ielā [...], Bauskā īres līguma pagarināšanu. 

 
(S.Kazāka) 

 

Ziņo: S.Kazāka. 

Saņemts G.B. iesniegums, kurā lūgts pagarināt dzīvojamās telpas īres līgumu. Īres līguma 

termiņš beigsies 2019.gada 31.jūlijā. Īrniecei nav parādu, saistītu ar dzīvojamās telpas lietošanu. 

Lūdz pagarināt īres līguma termiņu līdz 2022.gada 31.jūlijam. 

 

Bauskas novada dome, ar 17 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, J.Landorfs, 

A.Mustermanis,  I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” nav, 

nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par dzīvojamās telpas Kalēju ielā [...], Bauskā īres līguma pagarināšanu” 

saskaņā ar iesniegto lēmuma projektu. 

 

28.p. 

Par dzīvojamās telpas Ceriņu ielā [...], Bauskā īres līguma termiņa 

pagarināšanu. 

 
(S.Kazāka) 



17 

 

Ziņo: S.Kazāka. 

Pašvaldībā saņemts A.N. iesniegums ar lūgumu pagarināt dzīvojamās telpas īres līgumu.. 

Īrniecei nav parādu par dzīvojamās telpas lietošanu, lūdz pagarināt īres līguma termiņu līdz 

2022.gada 31.jūlijam. 

 

Bauskas novada dome, ar 17 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, J.Landorfs, 

A.Mustermanis,  I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” nav, 

nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par dzīvojamās telpas Ceriņu ielā [...], Bauskā īres līguma termiņa 

pagarināšanu” saskaņā ar iesniegto lēmuma projektu. 

 

29.p. 

Par dzīvojamās telpas Rīgas iela [...], Bauskā īres līguma pagarināšanu. 

 
(S.Kazāka) 

 

Ziņo: S.Kazāka. 

Saņemts L.M. iesniegums, kurā lūgts pagarināt dzīvojamās telpas īres līgumu. Īrniecei 

nav parādu par dzīvojamās telpas lietošanu. Lūdz pagarināt īres līguma termiņu līdz 2022.gada 

31.jūlijam. 

 

Bauskas novada dome, ar 17 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, J.Landorfs, 

A.Mustermanis,  I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” nav, 

nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par dzīvojamās telpas Rīgas iela [...], Bauskā īres līguma pagarināšanu” 

saskaņā ar iesniegto lēmuma projektu. 

 

30.p. 

Par dzīvojamās telpas Rīgas iela [...], Bauskā īres līguma pagarināšanu. 

 
(S.Kazāka) 

 

Ziņo: S.Kazāka. 

Pašvaldībā saņemts S.Ķ. iesniegums, kurā lūgts pagarināt dzīvojamās telpas īres līguma 

termiņu. Īrniecei nav parādu par dzīvojamās telpas lietošanu. Lūdz pagarināt īres līguma termiņu 

līdz 2022.gada 31.jūlijam. 

 

Bauskas novada dome, ar 17 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, J.Landorfs, 

A.Mustermanis,  I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” nav, 

nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par dzīvojamās telpas Rīgas iela [...], Bauskā īres līguma pagarināšanu” 

saskaņā ar iesniegto lēmuma projektu. 
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31.p. 

Par dzīvojamās telpas Rīgas iela [...], Bauskā īres līguma pagarināšanu. 

 
(S.Kazāka) 

 

Ziņo: S.Kazāka. 

I.Č. lūdzis pagarināt dzīvojamās telpas īres līgumu. Īrniekam nav parādu par dzīvojamās 

telpas lietošanu. Lūdz pieņemt lēmumu par īres līguma pagarināšanu līdz 2022.gada 31.jūlijam. 

 

Bauskas novada dome, ar 17 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, J.Landorfs, 

A.Mustermanis,  I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” nav, 

nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par dzīvojamās telpas Rīgas iela [...], Bauskā īres līguma pagarināšanu” 

saskaņā ar iesniegto lēmuma projektu. 

 

32.p. 

Par dzīvojamās telpas Rīgas iela [...], Bauskā īres līguma pagarināšanu. 

 
(S.Kazāka) 

 

Ziņo: S.Kazāka. 

Pašvaldībā saņemts S.G. iesniegums, kurā lūgts pagarināt dzīvojamās telpas īres līgumu. 

Īrniecei nav parādu par dzīvojamās telpas lietošanu, lūdz pieņemt lēmumu par  īres līguma 

pagarināšanu līdz 2022.gada 31.jūlijām. 

 

Bauskas novada dome, ar 17 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, J.Landorfs, 

A.Mustermanis,  I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” nav, 

nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par dzīvojamās telpas Rīgas iela [...], Bauskā īres līguma pagarināšanu” 

saskaņā ar iesniegto lēmuma projektu. 

 

33.p. 

Par dzīvojamās telpas Rīgas iela [...], Bauskā izīrēšanu. 

 
(S.Kazāka) 

 

Ziņo: S.Kazāka. 

M.Z.-Z. lūgusi izīrēt dzīvojamo telpu Rīgas ielā [...], Bauskā. Minētā persona reģistrēta 

palīdzības saņemšanas reģistrā pirmās kārtas grupā kā persona, kura augusi pie aizbildnes līdz 

pilngadības sasniegšanai. Iesniegumu izskatīja Dzīvojamo māju privatizācijas un dzīvokļu 

komisijas sēdē. Lūdz izīrēt minēto dzīvojamo telpu uz 6 mēnešiem ar tiesībām prasīt īres līguma 

pagarināšanu, izslēdzot M.Z.-Z. no palīdzības saņemšanas reģistra. 

 

Bauskas novada dome, ar 17 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, J.Landorfs, 
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A.Mustermanis,  I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” nav, 

nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par dzīvojamās telpas Rīgas iela [...], Bauskā izīrēšanu” saskaņā ar iesniegto 

lēmuma projektu. 

 

34.p. 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu projektam “Dzīvojamās ēkas Lauku ielā 6 

un Liepu ielā 7. Rītausmās, Īslīces pagastā teritorijas labiekārtošana”. 

 
(A.Eglinska) 

 

Ziņo: A.Eglinska. 

Pašvaldībā saņemts biedrības “Bērzkalni 10” projekta iesniegums par laukuma 

labiekārtošanu pie dzīvojamām mājām Lauku ielā 6 un Liepu ielā 7, Īslīces pagastā. Būvdarbu 

kopējā summa ir 30 134,84 EUR. Projekta pieteikums atbilst Bauskas novada domes 

saistošajiem noteikumiem. Lēmuma projekts akceptēts Finanšu komitejas sēdē. Lūdz piešķirt 

līdzfinansējumu 21 094,38 EUR apmērā. 

 

Bauskas novada dome, ar 16 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, J.Landorfs, 

A.Mustermanis,  I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba),  „pret” nav, „atturas” 1 (V.Veips), 

nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par līdzfinansējuma piešķiršanu projektam Dzīvojamās ēkas Lauku ielā 6 un 

Liepu ielā 7. Rītausmās, Īslīces pagastā teritorijas labiekārtošana”” saskaņā ar iesniegto lēmuma 

projektu. 

 

35.p. 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu projektam “Dzīvojamās ēkas Vītolu iela 10, 

Bauskā teritorijas labiekārtošana”. 

 
(A.Eglinska) 

 

Ziņo: A.Eglinska. 

Pašvaldības kapitālsabiedrība SIA “VIDES SERVISS” iesniegusi projekta pieteikumu 

par teritorijas sakārtošanu pie dzīvojamās mājas Vītolu ielā 10, Bauskā. Kopējais nepieciešamais 

finansējums ir 2483,04 EUR. Projekta pieteikums atbilst Bauskas novada domes saistošajiem 

noteikumiem. Lēmuma projekts izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē. Lūdz piešķirt 

līdzfinansējumu 1251,51 EUR apmērā. 

Jautājumu nav. 

 

Bauskas novada dome, ar 17 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, J.Landorfs, 

A.Mustermanis,  I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” nav, 

nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par līdzfinansējuma piešķiršanu projektam “Dzīvojamās ēkas Vītolu iela 10, 

Bauskā teritorijas labiekārtošana”” saskaņā ar iesniegto lēmuma projektu. 
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36.p. 

Par atlīdzības noteikšanu par sabiedrības vajadzībām atsavināmiem 

nekustamiem īpašumiem “Cepļa urbums” un “Cepļa 10 ceļš”, Mežotnes 

pagastā. 

 
(G.Vīgupa) 

 

Ziņo: G.Vīgupa. 

Lūdz apstiprināt atlīdzību 2800 EUR par sabiedrības vajadzībām atsavināmiem 

nekustamiem īpašumiem “Cepļa urbums” un “Cepļa 10 ceļš”, Mežotnes pagastā atbilstoši 

nekustamo īpašumu novērtējumam. Lēmuma projekts akceptēts Finanšu komitejas sēdē. 

 

Bauskas novada dome, ar 17 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, J.Landorfs, 

A.Mustermanis,  I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” nav, 

nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par atlīdzības noteikšanu par sabiedrības vajadzībām atsavināmiem 

nekustamiem īpašumiem “Cepļa urbums” un “Cepļa 10 ceļš”, Mežotnes pagastā” saskaņā ar 

iesniegto lēmuma projektu. 

 

37.p. 

Par rezerves zemes piekritību Bauskas novada pašvaldībai. 

 
(G.Vīgupa) 

 

Ziņo: G.Vīgupa. 

2016.gadā 28.janvārī pabeigta zemes reforma Bauskas novada lauku apvidū. Palikušās 

zemes vienības iekļautas valsts zemes rezerves fondā. 28 zemes vienības piekrīt pašvaldībai. 

Lūdz noteikt, ka 28 zemes vienības saskaņā ar pievienotajiem pielikumiem piekrīt pašvaldībai un 

ierakstāmas zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda. Zemes vienībām piešķirami nosaukumi, 

nosakāmi lietošanas mērķi. 

 

Bauskas novada dome, ar 17 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, J.Landorfs, 

A.Mustermanis,  I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” nav, 

nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par rezerves zemes piekritību Bauskas novada pašvaldībai” saskaņā ar 

iesniegto lēmuma projektu. 

 

38.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “[...]”, Īslīces pagastā 

atsavināšanu. 

 
(G.Vīgupa) 

 

Ziņo: G.Vīgupa. 

Pašvaldībā saņemts O.P. iesniegums, kurā lūgts atļaut iegūt īpašumā nekustamo īpašumu 

“[...]”, Īslīces pagastā, kas sastāv no zemes vienības 2,12 ha platībā. Zemes vienība ir apbūvēta, 
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uz tās atrodas ēku īpašums. Lūdz nodot atsavināšanai minēto nekustamo īpašumu, pārdodot par 

brīvu cenu. 

 

Bauskas novada dome, ar 17 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, J.Landorfs, 

A.Mustermanis,  I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” nav, 

nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “[...]”, Īslīces pagastā 

atsavināšanu” saskaņā ar iesniegto lēmuma projektu. 

 

39.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “[...]”, Īslīces pagastā ½ 

domājamās daļas atsavināšanu. 

 
(G.Vīgupa) 

 

Ziņo: G.Vīgupa. 

Pašvaldībā saņemts O.P. iesniegums, kurā lūgts atļaut iegūt īpašumā nekustamo īpašumu 

“Zaķēni”, Īslīces pagastā ½ domājamo daļu. Nekustamais īpašums sastāv no zemes vienības 2,20 

ha platībā. Par minēto nekustamo īpašumu noslēgts zemes nomas līgums. .Lūdz nodot 

atsavināšanai nekustamo īpašumu, pārdodot par brīvu cenu. 

 

Bauskas novada dome, ar 17 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, J.Landorfs, 

A.Mustermanis,  I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” nav, 

nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “[...]”, Īslīces pagastā ½ 

domājamās daļas atsavināšanu” saskaņā ar iesniegto lēmuma projektu. 

 

40.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “[...]”, Īslīces pagastā 

atsavināšanu. 

 
(G.Vīgupa) 

 

Ziņo: G.Vīgupa. 

Pašvaldībā saņemts J.B. iesniegums, kurā lūgts atļaut iegūt īpašumā nekustamo īpašumu 

“[...]”, Īslīces pagastā. Nekustamais īpašums sastāv no zemes vienības 1,44 ha platībā. Par 

nekustamo īpašumu ar J.B. noslēgts zemes nomas līgums. Lūdz nodot atsavināšanai minēto 

nekustamo īpašumu, pārdodot par brīvu cenu. 

 

Bauskas novada dome, ar 17 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, J.Landorfs, 

A.Mustermanis,  I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” nav, 

nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “[...]”, Īslīces pagastā 

atsavināšanu” saskaņā ar iesniegto lēmuma projektu. 
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41.p. 

Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 4068 002 0717 Īslīces pagastā 

piekritību un nosaukuma piešķiršanu. 

 
(G.Vīgupa) 

 

Ziņo: G.Vīgupa. 

Zemes vienība Īslīces pagastā ar kadastra apzīmējumu 4068 002 0717, platība 0,05 ha, 

nav reģistrēta zemesgrāmatā un iekļauta rezerves zemes fondā. Sagatavotais lēmuma projekts 

paredz noteikt, ka minētā zemes vienība piekrīt pašvaldībai un ierakstāma uz tās vārda 

zemesgrāmatā, kā arī piešķirams nosaukumu “Meža ceļš”.  

 

Bauskas novada dome, ar 17 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, J.Landorfs, 

A.Mustermanis,  I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” nav, 

nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 4068 002 0717 Īslīces pagastā 

piekritību un nosaukuma piešķiršanu” saskaņā ar iesniegto lēmuma projektu. 

 

42.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “[...]”, Ceraukstes 

pagastā atsavināšanu. 

 
(G.Vīgupa) 

 

Ziņo: G.Vīgupa. 

Pašvaldībā saņemts V.K. iesniegums, kurā lūgts atļaut iegūt īpašumā nekustamo īpašumu 

Ceraukstes pagastā. Nekustamais īpašums sastāv no zemes vienības 0,0307 ha platībā. Zemes 

vienība ir starpgabals un robežojas ar V.K. nekustamo īpašumu. Lūdz nodot nekustamo īpašumu 

atsavināšanai, pārdodot par brīvu cenu. 

 

Bauskas novada dome, ar 17 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, J.Landorfs, 

A.Mustermanis,  I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” nav, 

nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “[...]”, Ceraukstes 

pagastā atsavināšanu” saskaņā ar iesniegto lēmuma projektu. 

 

 

 

 

43.p. 

Par ikgadējā atvaļinājuma daļas un atvaļinājuma pabalsta piešķiršanu domes 

priekšsēdētājam Arnoldam Jātniekam. 

 
(S.Hiršfelde) 
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Ziņo: S.Hiršfelde. 

Sagatavots lēmuma projekts par ikgadējā atvaļinājuma daļas, 17 kalendāra dienas, 

piešķiršanu domes priekšsēdētājam A.Jātniekam, domes priekšsēdētāja pienākumus uzdodot 

pildīt priekšsēdētāja vietniekam V.Čačam. 

 

Bauskas novada dome, ar 16 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, J.Landorfs, A.Mustermanis,  

I.Nagņibeda, A.Novickis, G.Skurba, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” nav, nebalso 1 (A.Jātnieks), 

nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par ikgadējā atvaļinājuma daļas un atvaļinājuma pabalsta piešķiršanu domes 

priekšsēdētājam Arnoldam Jātniekam” saskaņā ar iesniegto lēmuma projektu. 

 

 Domes priekšsēdētājs A.Jātnieks ierosina papildu darba kārtības 45.punktu izskatīt pirms 

pašvaldības izpilddirektora informācijas. Priekšlikums atbalstīts. 

 

44.p. 

Par pašvaldības investīciju projekta “Sporta halles izbūve profesionālās 

ievirzes izglītības iestādei “Bauskas novada Bērnu un jaunatnes sporta 

skola”” pārraudzību. 

 
(A.Jātnieks, G.Skurba, K.Andreika, V.Čačs, I.Nagņibeda, A.Kursīte, I.Ruhocka, A.Novickis, 

M.Ķikure) 

 

Ziņo: A.Jātnieks. 

Lai nodrošinātu projekta īstenošanu atbilstoši noslēgtajam līgumam, sagatavots lēmuma 

projekts, kurā uzdots deputātam Gatim Skurbam veikt projekta  par sporta halles izbūvi 

īstenošanas pārraudzību. 

G.Skurba apliecina, ka viņam ir nepieciešamās zināšanas, lai varētu palīdzēt, bet lūdz 

piesaistīt inženieri, kurš varētu ikdienā būt klāt. Saprot,  ka projekts ir jāturpina, bet ne par katru 

cenu. 

U.Kolužs: šobrīd maksimāli lietderīgi jāizmanto piešķirtais kredīts. 

A.Novickis aicina G.Skurbu apdomāties, pirms piekrīt. Vispirms jāprasa atstādināt  tos, 

kas pašreiz iesaistīti projekta vadībā. Reāli apgūt kredīta summu šajā gadā neesot iespējams. 

 

Bauskas novada dome, ar 15 balsīm „par” (K.Andreika, A.Arcimovičs, R.Ābelnieks, V.Čačs, 

R.Čakāne,  J.Dūmiņš, A.Jātnieks, K.Kazāka, U.Kolužs, A.Kursīte, M.Ķikure, J.Landorfs, 

I.Nagņibeda, A.Novickis, V.Veips),  „pret” nav, „atturas” 2 (A.Mustermanis, G.Skurba), nolemj: 

 

Pieņemt lēmumu „Par pašvaldības investīciju projekta “Sporta halles izbūve profesionālās 

ievirzes izglītības iestādei “Bauskas novada Bērnu un jaunatnes sporta skola”” pārraudzību” 

saskaņā ar iesniegto lēmuma projektu. 

 

 

45.p. 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora J.Kalinkas informācija. 

 
(J.Kalinka, D.Platonova, S.Pētersone, V.Veips, G.Skurba, M.Bauvare, R.Čakāne, A.Jātnieks,  

A.Novickis, K.Andreika, A.Kursīte) 
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Ziņo: J.Kalinka. 

J.Kalinka informē, ka 2017.gadā tika nolemts izstrādāt jaunu teritoriālo plānojumu. SIA 

“Reģionālie projekti” izstrādājusi teritoriālā plānojuma vides pārskata 1.redakciju.  

Teritorijas plānotāja D.Platonova: darba grupa strādāja pie 1.redakcijas. Šodien SIA 

“Reģionālie projekti” pastāstīs par izstrādes procesu, 1.redakciju, kurā iekļaujas funkcionālā 

zonējuma teritorijas ar īpašiem nosacījumiem, pilsētas un ciemu robežas. Aktuāls jautājums- 

pilsētas robežas. Teritorijas plānojums ietver grafisko daļu, teritorijas ar īpašiem nosacījumiem 

apbūves noteikumus, ilgtermiņa plānošanas dokumentus. Teritorijas plānojums saistošs visām 

fiziskām, juridiskām personām. 

Dod vārdu SIA “Reģionālie projekti” projektu vadītājai Santai Pētersonei. 

S.Pētersone informē par vides pārskata izstrādes procesu: kura mērķis - plānotā teritorijas 

izmantošana un apbūve. Notikušas 11 darba grupas, saņemti priekšlikumi no iedzīvotājiem, 

notikušas konsultācijas ar kaimiņu novadiem. Šobrīd tiek gatavota pirmā redakcija. Lēmums 

varētu būt septembrī, tad notiks publiskā apspriešana, sekos lēmums par teritorijas plānojuma 

pilnveidošanu, 2.redakcijas apspriešana, teritorijas plānojuma apstiprināšana.  

S.Pētersone stāsta par funkcionālo zonējumu pilsētā, ciemos, kas ietver dzīvojamo 

apbūvi, publisko un jaukta centra apbūvi, ražošanas apbūvi, dabas, apstādījumu, ūdens teritorijas, 

transporta un tehnisko apbūvi. Pārskatā ietverta Bauskas pilsētas teritorijas izmantošana, 

funkcionālais zonējums lauku teritorijā, nacionālas nozīmes lauksaimniecības teritorijas, 

teritorijas ar īpašiem nosacījumiem (šautuves, speciāla režīma tranzīta zona pilsētā), vēsturiskā 

centra aizsargājamā teritorija, vietējās nozīmes kultūrvēsturiskās teritorijas, ainaviski vērtīgās 

teritorijas, nacionālas un vietējās nozīmes transporta infrastruktūras attīstības teritorijas. 

Svarīgs jautājums-  Bauskas pilsētas robežas – paplašināt robežas vai saglabāt esošās 

robežas. Paplašināt iespējams, pievienojot Janeikas, Mūsas daļu, Bērzkalnus, Elekriķus, 

Jauncodi. Ja paplašina pilsētas robežas,  mainās pagastu struktūra. Bauskas robežu paplašināšana 

ir  politisks lēmums. Tam ir stiprās puses, iespējas un vājās puses, draudi. Jāizvērtē Bauskas 

pierobežā esošās blīvi apdzīvotās vietas. Lai pieņemtu lēmumu, jāizvērtē –  ir vai nav lietderīga 

robežu paplašināšana. 

J.Kalinka iesaka šo viedokli nodot publiskai apspriešanai. 

D.Platonova: 1.redakcija nav finišs, iedzīvotāji varēs izteikt savu viedokli. Ir dažādi 

viedokļi par robežu paplašināšanu. Iedzīvotājus vairāk satrauc nodokļa apmēra pieaugums. 

V.Veips: tad tiks stiprināta pilsēta un vājināti pagasti, jo noņemtas spēcīgākās teritorijas. 

D.Platonova: runa ir par piegulstošajiem ciemiem, kam izveidojusies aglomerācija. 

U.Kolužs: ar pilsētas robežu paplašināšanu iedzīvotājiem palielināsies tarifs, arī 

nekustamā īpašuma nodoklis. 

D.Platonova: uz pirmo publisko apspriešanu jābūt vienai grafiskai daļai, tāpēc šodien 

deputātiem jāizlemj, kura daļa tiek nodota publiskai apspriešanai iedzīvotājiem. 

A.Jātnieks aicina  par to nobalsot. 

Balso par priekšlikumu: Bauskas pilsētas robežu paplašināšanu. 

 

Balsojums: “par” 10 (K.Andreika, R.Ābelnieks, V.Čačs, J.Dūmiņš, A.Jātnieks, 

K.Kazāka, M.Ķikure, A.Mustermanis, I.Nagņibeda, G.Skurba), ,pret” 1 (U.Kolužs), “atturas”  5 

(A.Arcimovičs, R.Čakāne, A.Kursīte,  J.Landorfs, A.Novickis), nebalso 1 (V.Veips). 

 

Plkst.17.10 aiziet deputāte M.Ķikure. 

 

 Turpina pašvaldības izpilddirektors J.Kalinka. 

   Pārskatus par paveikto 2019.gada jūnijā sagatavojušas un iesniegušas Bauskas novada 

administrācijas Ekonomikas un finanšu nodaļa, Attīstības un plānošanas nodaļa, Iepirkumu 

nodaļa un Bauskas novada pašvaldības policija (Bauskas novada administrācijas nodaļu pārskati 

pievienoti protokolam pielikumos).  
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Plānotie ieņēmumi 2019.gadam ir 29 707 635 EUR, 6 mēnešos ieņēmumi izpildīti 16 629 

171 EUR jeb 56 % no gada plānotā. Plānotie izdevumi 2019.gadam – 38 786 544 EUR, 6 

mēnešos izdevumi 14 390 225 EUR jeb 37,1 % no plānotā. 5 mēnešos saņemti ziedojumi 9104 

EUR. Aizņēmumu saņemšana plānota 9 223 808 EUR, aizņēmumu atmaksa plānota 2 377 513 

EUR. 6 mēnešos saņemti aizņēmumi 876 649 EUR, veikta aizņēmumu atmaksa 1 165 913 EUR.  

Jūlijā izsniegtas 11 izziņas par pašvaldības atteikšanos izmantot pirmpirkuma tiesības 

nekustamo īpašumu iegādei. 

J.Kalinka informē par lielākajiem īstenotajiem projektiem, iepirkumiem, situāciju 

Mežgaļu sākumskolā. Zināms, ka pašreiz sākumskolā palikuši 15 izglītojamie. Direktore 

aptaujājusi vecākus, vecāki informējuši, ka bērni turpinās izglītoties Griķu pamatskolā, Bauskas 

pilsētas pamatskolā, Skaistkalnes vidusskolā. 

M.Bauvare: ir steidzīgi jārīkojas, jāpieņem lēmums par Mežgaļu sākumskolas 

pievienošanu Griķu pamatskolai. Ir iespēja visu pirmsskolas grupu pārvietot uz Griķu 

pirmsskolas grupu.  Darbu var nodrošināt 2 audzinātājām un 1 auklītei. 

 

Plkst.17.27 aiziet J.Dūmiņš. 

 

M.Bauvare aicina nopietni padomāt par Mežgaļu skolas ēkas tālāko izmantošanu- varbūt 

to varētu izmantot mazpulki, jaunsargi. Bet problēma- sliktie ceļi, ūdens trūkums. 

R.Čakāne: skumji, ka tā Brunavas puse paliek bez izglītības iestādes. Skola ir vēsturiska 

ēka. 

V.Veips: ar šādiem lēmumiem savām rokām iznīcinām laukus. 

Turpina J.Kalinka: pašvaldībā tika saņemta Baltkrievijas Republikas Ostrovecas rajona 

izpildkomitejas vēstule par sadraudzības veidošanu starp abām pašvaldībām. Vēstule tika 

izskatīta visās komiteju sēdēs, viedokļi bija dažādi, bet vairākums neatbalstīja sadraudzības 

līguma slēgšanu. Sagatavota atbildes vēstule Ostrovecas rajona izpildkomitejas priekšsēdētājam, 

kurā Bauskas novada pašvaldība pateicas par izrādīto interesi sadarbībai, bet, ievērojot  ieguldīto 

finansējumu projektu realizēšanā, plānoto administratīvi teritoriālo reformu, pašvaldība jaunus 

attīstības projektus līdz 2021.gadam neplāno.  

G.Skurbam iebildums, ka nav gatavots lēmuma projekts par sadraudzības līguma 

slēgšanu ar Baltkrievijas Ostrovecas rajona pašvaldību. 

A.Novickis izsaka pretenzijas, ka juristam konsultantam J.Uzulēnam izsniegts finanšu 

komitejas sēdes audioieraksts. 

Uz A.Kursītes jautājumu, no kādiem avotiem finansēs halles būvi nākamajā gadā, 

J.Kalinka paskaidro, ka no šā gada aizņēmuma un 2020.gadā spriedīs par budžeta līdzekļu 

izmantošanu. 

 

Informāciju pieņem zināšanai. 

 

 

SĒDI BEIDZ 2019.gada 25.jūlijā plkst.17.45. 

 

Nākamā kārtējā domes sēde 2019.gada 29.augustā plkst.14. 

 

Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes lēmumi uz  141 lp. 

2. Bauskas novada domes 25.04.2019.saistošie noteikumi Nr.3 (precizēti 25.07.2019.) uz 3 

lp. 

3. Ekonomikas un finanšu nodaļas informācija uz 14 lp. 

4. Attīstības un plānošanas nodaļas informācija uz 4 lp. 

5. Iepirkumu nodaļas informācija uz 5 lp. 

6. Pašvaldības policijas informācija uz 3 lp. 
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7. Informācija par izsniegtajām izziņām par atteikšanos izmantot pirmpirkuma tiesības uz 1 

lp. 

8. Bauskas novada domes priekšsēdētāja A.Jātnieka parakstītā Bauskas novada domes sēdes 

darba kārtība uz 3 lp. 

 

 

SĒDES VADĪTĀJS      A.Jātnieks 

Bauskā, 2019.gada 6.augustā 

 

SĒDES PROTOKOLĒTĀJA     M.Dābola 

Bauskā, 2019.gada 6.augustā 


